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SLOVO STAROSTKY 
Vážení občané, chalupáři a přátelé obce Křešín. Ráda bych Vás 
informovala o dění za uplynulé tři měsíce. Bylo toho hodně, ale 
pokusím se Vám vše podstatné ve zkratce předat.  
  
Úklid stromečku a betléma na návsi  
Po návštěvě tří králů jsme uklidili betlém na návsi a stromeček 
z kapličky. Jelikož jsme nepoužili kovové háčky na zavěšení 
ozdob, mohl stromeček udělat ještě radost daňkům u pana                  
J. Krejčího. Ozdoby, které jste malovali, jsme si schovali na příští 
rok. 

Čerpání dotace na knihovnu 
Začátkem ledna jsme ukončili čerpání dotace na knihovnu za 
minulý rok a dále se nám v lednu povedlo podat další žádost o 
dotaci na knihovnu. Tentokrát máme v plánu zakoupit stolní 
počítač, stůl na počítač, knihovní systém na půjčování knížek a 
úložné boxy s víky. Ráda bych touto cestou poděkovala paní            
K. Matějkové, která se o celé vyřízení dotace postarala.
  
Výroba šperků 
Dne 12. 1. 2024 jsme společně s MAS Brdy (Místní akční skupiny 
Brdy) uspořádali výrobu šperků a doplňků z pryskyřice. Vyráběli 
jsme záložky, prstýnky, náušnice, přívěsky na krk a na klíče. Sešlo 
se nás celkem 29, každý si domů odnesl nějaké krásné výrobky. 
Celá akce byla spolufinancována Evropskou unií. 

Beseda o Dakaru 
Už v loňském roce mě napadlo oslovit našeho místního občana 
pana V. Vildmana, který se několikrát účastnil velkého závodu 
DAKAR. Slovo dalo slovo a kdy jindy vyprávět o Dakaru něž 
v době, kdy se závod jede. A tak jsme 20. 1. 2024 uspořádali 
promítání a následné posezení na našem obecním úřadě. Zájem byl 
obrovský, a tak jsme promítali v přízemí a posezení s občerstvením 
jsme připravili v prvním patře. Bylo to zajímavé a moc hezké 
povídání a promítání. Panu V. Vildmanovi tímto děkuji, že si na 
tuto akci udělal čas a podělil se s námi o zajímavosti týkající se 
závodu. 

Druhé kolo čipování popelnic 
Dne 24. 1. 2024 proběhlo druhé kolo čipování popelnic. V tuto 
chvíli máme seznam pár posledních neočipovaných popelnic, jde 
ve většině případů o chataře. Všem, kterých se to týká, v nejbližší 
době osobně zavolám a domluvíme se na dalším postupu.
  
Žádost o dotaci na multifunkční hřiště 
V loňském roce jsme žádali o dotaci na multifunkční hřiště od 
Nadace ČEZ. Dotaci se nám bohužel nepodařilo získat, nicméně 
obecní úřad nestála příprava dotace a projekt ani korunu. Vše jsme 
zpracovávali s panem místostarostou J. Antošem a v tuto chvíli 
čekáme na vyhlášení další dotace. 

KŘEŠÍNSKÝ ČTVRTLETNÍK 
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Batikování pro děti i dospělé   
Dne 2. 2. 2024 jsme společně s MAS Brdy pořádali batikování pro děti i dospělé. Sešlo se 
nás celkem 16, batikovali jsme trička, legíny, mikiny a nákupní tašky. Všichni si odnesli 
domů krásné výtvory. Obec nakoupila pouze látkové tašky na batikování a celá akce byla 
opět spolufinancována Evropskou unií. 

Zpevnění cesty k čističce odpadních vod   
Ve dnech 5. 2. - 6. 2. 2024 proběhlo zpevnění 
cesty k čističce odpadních vod. Ke zpevnění 
byl použit drcený asfalt, který jsme měli 
uskladněný na Felbabce. Cestu bylo nutné 
zpevnit kvůli potížím s vyvážením kalů v 
loňském roce. Pokud se nám povede sehnat 
další drcený asfalt, zpevníme i zbývající, 
dosud nezpevněnou, část cesty. 

Černá skládka 
U odbočky k čističce odpadních vod nám 
letos vznikla malá černá skládka, někdo 

tam vyvezl pár koleček stavebního materiálu a zeminy. Tímto bych chtěla poděkovat 
rodině Křikavových, kteří se postarali o uklizení této černé skládky.

Dílčí přezkoumání hospodaření obce  
Dne 12. 2. 2024 proběhlo dílčí přezkoumání hospodaření obce z Krajského úřadu 
Středočeského kraje. Při přezkoumání nebyly zjištěny chyby či jakékoliv nedostatky.

Vyrábění růžiček na masopust  
Dne 24. 2. 2024 jsme společně vyráběli růžičky na masopust. Poseděli jsme tak v hojném počtu 15 zručných lidí až do 
večerních hodin, přičemž letos nás paní K. Matějková naučila nový způsob výroby růžiček. Všem moc děkujeme za 
výpomoc a donesené občerstvení.

Masopustní průvod  
Dne 3. 2. 2024 jsme pořádali masopustní průvod. Sešlo se hodně masek, 
tentokrát jsme vyráželi už v 11 hodin a počasí nám přálo. Skoro v každém domě 
nás pohostili skvělým občerstvením a byla vybrána neuvěřitelná částka                  
12 821 Kč.

Brigáda na hřišti 
Dne 23. 3. 2024 si členové SDH Křešín 
udělali brigádu na hřišti. Vypleli plevel 
z kurtu a uklidili krtince, za což jim obecní 
úřad zaplatil 3 000 Kč.

První sekání ve Višňovce 
Ve Višňovce proběhlo první letošní sekání. 
Udělejte si procházku a můžete se cestou 
podívat i na kvetoucí koniklec.

Pletení pomlázek 
Dne 29. 3. 2024 jsme v  odpoledních 
hodinách pletli pomlázky, povedlo se nám 
jich uplést 34. Doufám, že se nám povedlo 
tuto tradici naučit co nejvíc dětí.

Pečení kváskového chleba  
Dále jsme 29. 3. 2024 ve večerních hodinách uspořádali pečení kváskového chleba. 
Už delší dobu jsem místním ženám slibovala, že je naučím péct kváskový chléb, až se 
konečně dílo povedlo. Každá účastnice si odnesla domů svůj vlastní kvásek a žitnou 
mouku na krmení kvásku. Doufám, že všechny účastnice budou mít odvahu chleba 
upéct a pošlou mi fotku svého výtvoru.
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Nákup nového zahradního traktoru  
Již v loňském roce jsme začali řešit nákup nového zahradního traktoru na sekání trávy v obci z dotace ze Středočeského 
Fondu obnovy venkova. Paní M. Krajčová se poptala u okolních firem, já jsem obvolala několik okolních starostů, abych 
zjistila, s jakým traktorem mají dobré zkušenosti. Podle všech doporučení jsme se rozhodli pro značku Stiga.                          
Pan P. Kohout poptal několik dodavatelů traktorů Stiga, díky čemuž jsme ušetřili 7 480 Kč. Zahradní traktor se vším 
příslušenstvím vyjde na 198 240 Kč, přičemž obec bude platit pouze 15 % z této částky. Následovalo kompletní vyplnění a 
zpracování žádosti. O vše se postaral pan místostarosta J. Antoš a pan P. Kohout. Dotaci se nám podařilo koncem března 
podat.

Zabezpečení požární ochrany  
Uzavřeli jsme dodatek ke smlouvě o spolupráci při zabezpečování požární ochrany      
v obci Křešín s městysem Jince. V předešlých letech jsme platili za zabezpečení 
požární ochrany 6 000 Kč, od letošního roku budeme platit 8 000 Kč.

Posouzení zdravotního stavu stromů  
Pozvali jsme si soudního znalce na statiku a zdravotní stav stromů, pana                     
Ing. P. Fuku, který v  průběhu dubna projde a zkontroluje všechny obecní vzrostlé 
stromy.

Návrh obecního znaku 
Kdo už měl možnost si prolistovat knihu Čarovné Brdy, kde je zmínka i o Křešínu, 
určitě jste si všimli, že jako jedna z mála okolních obcí nemáme obecní znak; proto 
jsem začala zjišťovat, co by to obnášelo a hlavně také stálo, mít obecní znak. Oslovila 
jsem několik firem, cena se pohybuje kolem 40 000 Kč. Nicméně jsem také narazila 
na jistou heraldickou kancelář, která nám připraví tři návrhy a zpracuje veškeré 
podklady pro podání žádosti do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky za 
cenu 15 000 Kč. V tuto chvíli domlouváme další postup.

Okénko do minulosti 
A máme tady další „Okénko do minulosti“. Tentokrát jsem si pro Vás připravila fotky ze stavby prodejny a jejího 
slavnostního otevření 4.11.1989.

Ráda bych vás nakonec pozvala na blížící se události, na kterých budeme mít příležitost se setkat:

14. 4. KORÁLKOVÁNÍ  

28. 4. VÝROBA ČARODĚJNICE  

30. 4. PÁLENÍ ČARODĚJNIC 
  

11. 5. OSLAVA DNE MATEK  

17. 5. INDICKÁ KUCHYNĚ S JANOU PATÁKOVOU 

1.6. DĚTSKÝ DEN

22. 6. OSLAVA DNE OTCŮ  
Budu se těšit na setkání s Vámi na těchto akcích i mimo ně. 

Miroslava Černá 
starostka obce 
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Výroba šperků z pryskyřice

Obecní úřad nás ve spolupráci s MAS Brdy nalákal na výrobu šperků z epoxidové 
neboli křišťálové pryskyřice. Přesvědčili jsme se, že práce s pryskyřicí je velice 
snadná a člověk u ní nemusí být nějaký velký umělec. Dle počtu přítomných je 
jasné, že v Křešíně žije mnoho tvořivých dušiček, malá zasedací místnost nám byla 

opravdu malá…  Celkem 29 párů 
ručiček si přišlo vyrobit něco pro 
sebe či své blízké, vybíralo se 
z nepřeberného množství třpytek, 
sušených květin, barev, dekorací a 
tvarů. 
Výrobu zahájily děti. Velký zájem 
projevili i chlapci, kteří si vyráběli 
záložky do knížek, přívěsky na klíče 
a batohy či talismany. Děvčata zas 
zaujala varianta prstýnků a náušnic. 
Přítomné dámy nejvíce lákaly 
přívěsky na krk a také prstýnky. 

Většinu výrobků si mohly dámy a 
děti odnést rovnou domů, ale 
n ě k t e r é b y l y z a l é v á n y 
do silikonových forem a ty musely 
tvrdnout 24 hodin. Paní starostka 
M. Černá se nám postarala po 24 
hodinách a vyloupnutí z forem a 
zabroušení hran. Poté přes sociální 
síť Facebook vyzvala všechny 
m a j i t e l e v ý r o b k ů k j e j i c h 
vyzvednutí. 

Veliké poděkování patří MAS Brdy 
za financování této akce a paní 
lektorce Hance za trpělivost a nápady. 
Nesmím opomenout poděkování Vám 
všem, kte ř í svou p ř í tomnost í 
podporujete naši chuť pořádat další a 
další akce. Děkujeme Vám také za 
výborné občerstvení. 

Za knihovnu OÚ Křešín 
Klára Matějková 
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Dakar
Rallye Paříž-Dakar nebo také Dakarská Rallye a zkráceně pouze Dakar je každoroční 
závod terénních vozidel, kterého se zúčastnil i náš soused pan V. Vildman. Dne 20. 1. 2024 
od 18:00 hod. se s námi podělil o své zážitky, které nám přiblížil i za pomoci promítání. 

Když pominu akci masopust 
a pálení čarodějnic, tak tato 
událost měla nejvyšší počet 
účastníků co se týče akcí za 
poslední rok. Zájem přivedl 
na tuto akci celkem 38 mužů 
i žen. Z malé zasedací 
místnosti se stalo kino a pan 
Vildman hlavním bodem 
vesmíru, respektive Křešína.  

Vyprávění pojednávalo o vytrvalostním závodu v terénu, 
kde se více používají upravené terénní speciály než 
klasické soutěžní stroje používané v závodech rallye. 
Úseky vedené dunami, blátem, travnatými pláněmi a 
skalními úseky – to vše bylo zaznamenáno ve videu, které 
doprovázela tematická hudba a přítomní se nestačili divit. 

Děkujeme panu V. Vildmanovi za čas věnovaný této akci a 
za sdílení svých zážitků. 

Za knihovnu OÚ Křešín 
Klára Matějková 
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Batika za studena
V pátek 2. 2. 2024 nás opět navštívila paní lektorka Hanka, tentokrát s barvami 
Procion. Výhodou batiky za studena je, že nepotřebujeme velký hrnec, ve kterém se 
vaří barvy, ale módní hit si vytvoříme jen za pomoci vlažné vody. 

Stač i lo nám tr ičko, gumičky, 
aplikátor s barvami a už to frčelo. 
Barvila se nejen trička, ale také 
legíny, nákupní tašky, tílka i mikiny. 

Batikování má u nás dlouholetou 
tradici a s batikou za studena je 
úžasné , že můžeme vy tvá ře t 
vícebarevné batiky a různé spirály. 
Tato výtvarná aktivita Vás může 
o s l o v i t i s v o u p ř e k v a p i v o u 
nenáročností, neboť tuto metodu 

hravě zvládli i dvouletá Jessika a čtyřletý 
Péťa. 

Nebudu daleko od pravdy, když 
napíši za naši paní lektorku 
H a n k u , ž e n e j v ě t š í m 
poděkováním je vidět děti, jak 
okouzlují své okolí svými 
krásnými výtvory. 

M o c k r á t d ě k u j e m e v š e m           
16 účastníkům za jejich zájem o 
batiku a také za donesené 
občerstvení.  

Miroslava Černá 
starostka obce 
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Masopust
Přípravy začaly již 24. 2. 2024 na obecním úřadě v knihovně. Sešly jsme se 
v hojném dámském počtu a k pilné práci jsme si donesly něco dobrého na zub. 
Snažila jsem se naučit všechny pomocné ruce nový styl motání růžiček, ale tento 
nápad přijalo jen pár z nás, ostatní pracovité ruce zůstaly u osvědčeného způsobu… 

Motaly jsme růžičky a vzpomínaly 
na zážitky z masopustů až do 
večerních hodin ve velmi příjemné 
atmosféře. 

Masopustní veselí propuklo dne 2. 
3. 2024 v 11 hodin před obecním 
úřadem. Cikánka s židem obdrželi 
masopustní právo od naší vrchnosti 
paní starostky M. Černé a 
masopustní rej mohl začít. Všichni 

přítomní se podepsali 
do kroniky, připili jsme si výborným 
svařákem a vydali se na pouť po vsi.  

Prvním navštíveným hospodářstvím byl 
dům paní starostky, poté se pokračovalo 
přes úsek „Na horách“ a odtud na hlavní 
třídu…  

Nejtěžší úsek, náves, jsme si nechali na 
konec. Ačkoliv je náves maličkatá, o to 
víc je náročná. Jak by řekl pan Milan: 
„Hoooooď hooooo tam“ se ozývá 
z každého domu.  
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Masopust

Krásných 43 masek prošlo naší malebnou vesničkou. Součástí byl i cca 
šestihodinový maraton pana harmonikáře Václava Krajíčka a jeho bubeníčka, 
přičemž další cca 4 hodiny „náš Venca“ pokračoval s hraním v párty stanu. 

250 koblížků od paní Zemanové, 15 
litrů domácího svařáku a kopa jídla, to 
vše bylo k dispozici pro zakončení 
masopustního veselí.  

Velice děkujeme všem za pomoc při 
organizování masopustu, technického 
zázemí, podpory. 

A hlavně za Vaši ÚČAST! 

Za knihovnu OÚ Křešín 
Klára Matějková 
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Pletení pomlázek
S možností zakoupení pomlázky prakticky na každém rohu začíná být pletení pomlázky 
zapomínanou tradicí. O obnovení tradice se postaral obecní úřad a jelikož pomlázka 
pochází od slova „pomladit“, tak její účel může být naplněn jen při jejím zhotovení z 
čerstvých vrbových proutků. Paní Černá, paní Matějková a paní Slabochová nastříhaly 
celkem 400 proutků pro tento účel. 

Při setkání u kapličky dne 
29. 3. 2024 začal boj 
s proutky a dodržováním 
řad. Upletli jsme celkem 34 
pomlázek a nazdobili jsme 
též dřevěná vajíčka coby 
výzdobu kapličky. 

M o c k r á t d ě k u j e m e 
d o b r o v o l n í k ů m z a 
pomáhání dětem při pletení pomlázek. 

A ještě vzkaz pro všechny, kdo se učili pomlázku plést: 
BYLI JSTE VŠICHNI MOC ŠIKOVNÍ! 

Za knihovnu OÚ Křešín 
Klára Matějková 
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Pečení kváskového chleba
 

Po úspěšně zamotaných rukách při pletení pomlázek jsme se v podvečer v ženském duchu setkaly na obecním úřadě a 
paní starostka nám předvedla celý postup při pečení svého chleba.  

O akci byl velký zájem, všechny jsme obdržely recept, 
osahaly si konzistenci těsta v různých etapách kynutí, 
řekly si více o vlivech okolí, které nám mohou naši 
snahu o upečení skvělého chleba překazit...  

Přes to přese všechno jsme odhodlány zkusit tento 
výborný chléb samy doma upéct. 
Každá účastnice dostala svůj kvásek i základní dávku 

žitné mouky pro jeho výživu. 

Velice děkujeme, paní starostko, za Vaši péči a velmi 

příjemný večer, který jste si pro nás připravila.

Za knihovnu OÚ Křešín 
Klára Matějková 
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Odpadové hospodářství
V tomto článku bych se s Vámi rád podělil o několik informací z oblasti odpadového hospodářství a přidal také několik 
údajů za rok 2023. Nechci zde uvádět detaily ohledně nového zákona o odpadech č.541/2020 Sb., ani se zde zabývat 
právní úpravou, kterou byl s účinností od 1. 1. 2021 novelizován zákon č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění 
pozdějších předpisů.  

Rád bych v úvodu zmínil, že se zastupitelstvo snaží ze všech sil udržet cenu poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství na co nejnižší hranici a prozatím nechystá její zvýšení. Také chceme jednoznačně zachovat systém slev, který 
obec zavedla. Nicméně zákonné požadavky kladené na oblast odpadového hospodářství jsou rok od roku přísnější a 
nákladnější.  
  
Od roku 2025 musí obce vytřídit alespoň 60 %, od roku 2030 alespoň 65 % a od roku 2035 alespoň 70 % směsného 
komunálního odpadu. 
  
V článcích na internetu si můžete přečíst alarmující titulky například: 

Průměrný obyvatel České republiky vyprodukuje 562 kg 
komunálního odpadu za rok.
Zdroj: www.komunalniekologie.cz (12.10.2023) 
  

Z hlediska požadavků odpadové legislativy je žádoucí 
snížit produkci směsného komunálního odpadu z obcí 
pod 150 kg na občana a rok.
  
Pojďme se teď podívat, jak jsme na tom s odpady v naší obci. Nejvyšší náklady měla obec na směsný komunální odpad 
45%, druhý nejvyšší náklad byl tříděný sběr plastů 19% a třetí nejvyšší byl tříděný sběr papíru 8%. Podrobnosti naleznete 
v níže uvedeném grafu a tabulce. 
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Odpadové hospodářství
Celkové náklady za rok 2023 tedy činily 284 089 Kč. Předpis poplatků za směsný komunální odpad (SKO) byl 92 920 
Kč. Pokud tedy vezmeme pouze náklady na SKO, obec vybere na poplatcích 57% nákladů a 43% nákladů hradí ze svého 
rozpočtu. 
  
Pokud ale budeme brát v úvahu celkové náklady za odpadové hospodářství, pak vybraný poplatek od občanů tvoří pouze 
33% a dalších 67% musí obec uhradit ze svého rozpočtu. 
  
Zároveň z výsledků vidíme, že ročně nám EKOKOM na odměnách za třídění odpadů hradí 11% všech nákladů. 
  
Pojďme se ještě podívat, o kolik procent stouply náklady pro jednotlivé kategorie odpadů, jinými slovy o kolik % se 
zdražilo v jednotlivých kategoriích. 

Pokud z hlediska požadavků odpadové legislativy je žádoucí snížit produkci směsného komunálního odpadu z obcí pod 
150 kg na občana a rok. Pojďme se podívat jaké výsledky má naše obec. Ještě si dovolím poznámku, přesné vážení bude 
zahájeno AVE až od dubna 2024, takže údaje za minulé roky mohou být částečně zkreslené. 

 

Z těchto údajů vyplývá, že do požadovaných 150 Kg na občana a rok máme v současné době velmi daleko. Vraťme se ale 
k tomu, jak lze snížit náklady na odpadové hospodářství a tím docílit toho, že nebude potřeba navyšovat poplatek za SKO. 
   

Pokud si vezmeme, že cca 50% odpadů tvoří SKO a dalších 50% odpadů tvoří ostatní odpady (plast, papír, sklo, kovy 
atd.), můžeme podstatně ušetřit tím, když bychom dokázali více třídit a snížit frekvenci svozů za tyto komodity (plast, 
papír, sklo, kovy atd.). 
  

Delší dobu se zamýšlíme nad tím, jakým způsobem vyřešit nevzhledné kontejnery na papír, plasty, sklo apod., tak aby 
nám nehyzdily naši krásnou obec a nakonec se nám podařilo najít skvělé řešení, kterým jsou polopodzemní kontejnery. 
  

JAK FUNGUJÍ POLOPODZEMNÍ KONTEJNERY?
  

Polopodzemní kontejnery fungují na principu uložení velkoobjemových nádob / zásobníků na tříděný odpad pod povrch. 
Plnění se provádí pomocí šachty, která se nachází nad povrchem chodníku či ulice. Jedná se o nejefektivnější řešení sběru 
odpadu jak z pohledu estetiky, tak i provozu.  
  

Takové řešení chrání odpad před zpětným vybíráním, uchovává zápach uvnitř nádoby a poskytuje vysokou odolnost proti 
vandalismu. K dispozici je polopodzemní řešení, kdy je větší část nádoby viditelná nebo podzemní řešení, kdy se nad 
povrchem nachází pouze vhozová šachta. Velkým přínosem je také snadné vyprazdňování odpadu. 

Šetří životní prostředí, místo i finance
Polopodzemní a podzemní kontejnery vyžadují až o 90 % nižší frekvenci vyprazdňování, než je nutné u nadzemních 
nádob a kontejnerů. Nižší frekvence vývozu pak vede k nižší spotřebě paliv, nižší produkci emisí a ve svém důsledku tedy 
v lepší ochranu životního prostředí. Nižší četnost vyprazdňování s sebou také přináší méně návštěv pracovníků. Jeden 
kontejner o objemu 5 m3 odpovídá 10 povrchovým kontejnerům o objemu 600 l. Díky tomu takové řešení nezabere tolik 
místa, není tolik narušena estetika prostředí a odpad je schovaný pod zemí, takže nezapáchá ani neruší při vhazování. 
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Odpadové hospodářství
Toto řešení má mnoho výhod, zbavíme se nevzhledných velkoobjemových nádob. Nebudeme platit za pronájem nádob, 
protože polopodzemní kontejnery budou ve vlastnictví obce.  

Budeme mít pouze jedno svozové místo pro nádoby na plast, papír, sklo atd., protože kapacita těchto kontejnerů je 
desetinásobně vyšší, než je jedna velkoobjemová nádoba v současné době. A tím také docílíme prodloužení frekvence 
svozu a snížení nákladů. 

Předejdeme také stížnostem na průjezdnost otočky autobusů, která má díky současným kontejnerům sníženou 
průjezdnost.  

Vizuální studie: 

Řešení polopodzemních kontejnerů:  

 

Vše jsme již předjednali s AVE, které tyto kontejnery dokáže vyvážet, a rádi bychom toto řešení v letošním roce 
zrealizovali.  

Ing. Jiří Antoš 
místostarosta obce 
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K zakoupení v knihovně za 

zvýhodněnou cenu 365 Kč. 

Běžná prodejní cena 699 Kč.
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Od května lze poplatky v době pokladních 
hodin platit také platební kartou.

 

Poplatky za SKO, pes, stočné lze hradit přes platební 
portál Středočeského kraje.



  

Informace z OÚ Křešín

• Průjezdní propustky do CHKO Brdy (VLS ČR) – stejně jako v loňském roce má OÚ k dispozici dvě průjezdní 
propustky bez zastavení ve směru průjezdu Křešín - Obecnice a zpět, Křešín - Neřežín a zpět. Propustky mohou 
být zapůjčeny pouze občanům trvale hlášeným v obci Křešín na dobu 24 hodin. 

• TKO – první vývoz se letos uskutečnil 3.1.2024 a dále pravidelně každých 14 dnů. 

• POKLADNA – je otevřena vždy v provozní době knihovny viz. níže a po telefonické domluvě u paní Kláry 
Matějkové tel. číslo: 775 965 989. Nově lze od května 2024 platit poplatky také platební kartou. 

• Upozornění - poplatky na rok 2024: 
do 30.6.2024 (popř. dle podepsané smlouvy) – poplatek za stočné - 1726 Kč/osoba. Platba na účet - číslo účtu 
obce: 16520211/0100 (VS při platbě na účet 2ČP2024). Hotovostní úhrada - po telefonické domluvě – paní Klára 
Matějková tel. číslo: 775 965 989 

• do 30.6.2024 – poplatek za svoz SKO – 600 Kč/osoba. Platba na účet - číslo účtu obce: 16520211/0100              
(VS při platbě na účet: 1ČP2024) 

• do 30.6.2024 – poplatek za psa – 50 Kč/pes, každý další 100 Kč. Platba na účet - číslo účtu obce: 16520211/0100 
(VS při platbě na účet: 4ČP2024) 

• Slevy z TKO pro seniory a děti na rok 2024 – Sleva 30% se vztahuje na starobní a invalidní důchodce           
s trvalým pobytem v obci Křešín, sleva 50% se vztahuje na děti ve věku do 18 let s trvalým pobytem v obci 
Křešín. Formulář na slevu lze získat na obci v úředních hodinách, nebo na elektronické úřední desce obecního 
úřadu - www.oukresin.cz 

• KNIHOVNA - je pravidelně dostupná každý sudý čtvrtek od 18.00 hod. do 19.30 hod., počínaje dnem 11.1. 
2024. Více informací lze získat u paní Kláry Matějkové na tel. čísle: 775 965 989 

• NEBEZPEČNÝ ODPAD - termíny pro svoz nebezpečného odpadu jsou 25.5. 8:00 - 8:30 a 30.11. 8:00 - 8:30  

• Úřední hodiny Obecního úřadu Křešín 
Pondělí od 18.00 do 20.00 hod. V případě jakékoliv potřeby volejte na telefon starostky: 777  052  700,     
případně na telefon místostarosty: 602 310 882. Nebo pište na obecní e-mail: oukresin@tiscali.cz 

Společenská kronika od 1.1. do 31.3.2023 

Kulaté jubileum oslavili: 

 29. 01. Václav Abraham- 75 let. Jubilantovi srdečně blahopřejeme. 

V této rubrice uveřejňujeme jména jubilantů (pokud nám k tomu dají písemný souhlas), kteří v příslušném čtvrtletí slaví 
své 70., 75., 80., 85. či 90. narozeniny. Od věku 90 let jsou jména jubilantů zveřejňována každý rok, také na základě 
písemného souhlasu. 

Narození: 

18.3. se stal významným dnem pro křešínského  
usedlíka pana Jana Čermáka a jeho manželku  
Mariku Čermákovou - narodila se jim dcera Elizabet.  

Přejeme Elizabet hodně zdraví. 
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